
 7פרוטוקול מס 
 28.2.2019א'   כ"ג אדר                                                         ישיבת ועד מקומי חשמונאים

  
 : פנינית אברך חברוני, בנימין אקמן, אייל בן דוד, אילן יעיש,נוכחים

מיכאל               דב גילאור   שלומית פורמנסקי, דוד רוטר, אהרן צוקר,
 פורר

 מקדמים בברכה נציג חדש משה ישרוף שמחליף את יעקב.
 ואז יוכל להשתתף לאור היותו 3-ו 2לא ישתתף בהצבעות עד קבלת חתימת מספר   משה

 .3נציג מספר 
  

 נושא ראשון: רכישת אפליקציה ליישוב
 הועד נציגי תוכנת ארץ ונציג תוכנת מי דטה. הופיעו בפני

 : תוכנת ארץ אבי גיטמן נציג
 ישובים . 30 -התוכנה מוטמעת ב

  
 : חברת מי דטה יוסי בן חורין

 יישובים . 100-האפליקציה אתר עובדת בכ
  

 לאחר יציאת נציגי החברות התקיים דיון של חברי הוועד
 עלו השיקולים הבאים :

 ון בשימוש בשפה האנגלית, עלויות נמוכות יותר.בתוכנת ארץ יש ניסי
 יתרון גדול ל"ארץ" ביכולת שליטה טובה באירוע צח"י.

 מיפוי המערכת יחייב התגייסות והשקעה , מיפוי מוצלח הינו תנאי להצלחת המערכת.
 8מתוך  5בעד אפליקציה 

 .8מתוך  7בעד  ארץ הוחלט על אפליקציה
  

 המשחקיה
 ימי פעילות. 12-ילדים בחודש ב 97  נערך דיון לגבי המשך פעילות המשחקייה משתמשים

 נגד . 3,  8מתוך  5בעד סגירה לחלוטין של המשחקייה 
 הישוב רואה את עתיד המשפחות הצעירות כחלק בלתי נפרד מעתיד הישוב כולו.

 שבי הישוב הצעירים.אנו נשמח לשיתופי פעולה, להמלצות, רצונות, העלאת צרכים על ידי תו
  
  

 מינוי מנהל למניעת הטרדה מינית
 כדי לעמוד בדרישות החוק אושר מינוי מנהל הישוב כממונה למניעת הטרדה מינית.

  
 ניתנה סקירה על הצעת מועצה למשרת רכז קליטה

 25%המועצה נתנה ליישוב חשמונאים אפשרות להעסיק רכז לתחום הקליטה בעלות של 
 הנותרים , המועצה הוציאה מכרז 75%-תממן את ה )משרד הקליטה( מהשכר כשהמועצה 

 לאחר ראיונות התקבל עובד , העובד הגיע ליישוב לשיחה עם מנהל היישוב ופנינית בה
 הוצגו לו צרכי היישוב , רצונותינו, חלומותינו ושיתוף הפעולה הנדרש ממנו.

 את צעדיו ויעדכן. העובד הופתע מהדרישות שלא הובהרו לו מראש ועל כן ישקול
 המועצה הציגה לנו את התפקיד הזה כנותן מענה לכל צורכי הקליטה ביישוב ,

 אי לכך אנו נדרש מאיתנו לשקול את המשרה הקיימת.
 ימי עבודה מלאים 4כמו כן הציגה המועצה ע"י שרה שראל את התפקיד כך שייתן ליישוב 

 קליטה.ויום נוסף יעבוד הרכז בשאר יישובי בנימין בנושא ה



  
  דווח על פגישה עם מהנדס המועצה  בנייה בגני מודיעין

  הוחלט להעביר לעו"ד לטפל בהסתייגות מההרחבה של גני מודיעין.
 18.3.19נקבעה פגישת המשך עם מהנדס המועצה 

  
  
  
  

 משימות :
  

לקבוע פגישה עם ראש המועצה בנושא התרחבות גני מודיעין העמסה על תשתיות הישוב וחשש  .1
 לעומסי תנועה.

 לזמן לישיבת הוועד הבאה את אדמונד חסין נציג במועצה. .2
 לזמן את עו"ד ליכטנשטיין ואריאל מלאכי להיכרות. .3
 עין.לתאם פגישה עם הוועד של גני מודי .4
 יש לבדוק את נושא אגרת שמירת בניה .5
 יש לבדוק על איזה סימים היישוב משלם. -תקשורת  .6

  
 החלטות :

 עבור מנהל אולם הספורט.  ₪ 4000מאושר פה אחד קניית מחשב נייח עד 
 אינץ' עם מתקן תלייה. אילן יסייע. 50מסך   במשרד היישוב  מאושר קניית מסך ומתלה

 ₪ 2000למנהל היישוב .עד אושר קניית טלפון נייד 
  
  

 20:00  בשעה 19.3.19ישיבת הוועד הבאה ב
 רשם: מיכאל פורר

  


